

Dear Customer,

Notice Regarding Continued Trading During Severe Weather Conditions

Thank you for choosing the services of XHK Limited (hereinafter referred to as "the Company").

On July 15, 2024, the Hong Kong Stock Exchange, the Stock Exchange Options Clearing House, and the Hong Kong Securities Clearing Company issued notices that trading during severe weather conditions will be implemented starting from September 23, 2024.

1. After the implementation of severe weather trading, securities trading conducted on or through the Stock Exchange (including Hong Kong stocks and Northbound and Southbound trading under Stock Connect), stock options trading on the Stock Exchange, settlement and clearing in the stock options market, and settlement and clearing in the securities market will continue to operate under severe weather conditions.

尊敬的客戶：

有關惡劣天氣下繼續 提供交易的相關資料 之通知

多謝閣下選用 XHK Limited (下稱「本公司」) 服務。

2024年7月15日，香港聯交所、聯交所期權結算所、香港結算所分別發出通告，惡劣天氣交易將於2024年9月23日實施。

1. 實施惡劣天氣交易後，於聯交所或透過聯交所進行的證券交易（包括港股及滬深港通旗下的北向及南向交易），於聯交所進行的股票期權交易，股票期權市場的結算及交收，證券市場的結算及交收將在惡劣天氣情況下繼續維持交易。
2. 與常規交易日的情況相若，本公司會於惡劣天氣下繼續提供交易相關的服務，客戶服務熱線，結算及交收等部份服務。
3. 惡劣天氣情況包括香港天文台發出的八號或以上颱風信號或黑色暴雨警告，或香港特區政府發出的「極端情況」公告。



- Similar to regular trading days, the Company will continue to provide trading-related services, customer service hotlines, and settlement and clearing services during severe weather conditions.
- Severe weather conditions include Typhoon Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning issued by the Hong Kong Observatory, or an "Extreme Conditions" announcement issued by the Hong Kong SAR Government.

As settlement services will continue during severe weather conditions, please monitor your account to ensure sufficient funds to avoid any impact on settlement.

For more details, please click the following link to view the relevant notice:

[New Severe Weather Arrangements \(Effective 23 Sep 2024\) \(hkex.com.hk\)](https://www.hkex.com.hk/newsevents/press-releases/2024/09/03/severe-weather-arrangements-effective-23-sep-2024)

If you have any questions, please call our Customer Service Hotline at (852) 2381 2899 for inquiries

XHK Limited
3/9/2024

The English language is the official communication language at XHK. In case of any disputes, discrepancies, ambiguity or differences in translations of documents/information in any other languages, the version in English prevails. Documents/Information provided in any other languages is for information purposes only and cannot be treated as an official text of the particular document.

由於惡劣天氣情況下交收服務繼續進行，請留意閣下帳戶情況以確保資金充足避免影響交收。

詳情請點擊以下連接參閱相關通告：

聯交所：

[最新惡劣天氣安排（於2024年9月23日起生效）
\(hkex.com.hk\)](https://www.hkex.com.hk/newsevents/press-releases/2024/09/03/severe-weather-arrangements-effective-23-sep-2024)

倘有任何疑問，請致電客戶服務熱線(852) 2381 2899 與本公司查詢。

XHK Limited
2024 年 9 月 3 日

英语是XHK的官方沟通语言。如任何其他语言的文件/信息在翻译方面有任何争议、差异、歧义或差别，则以英文版本为准。以任何其他语言提供的文件/信息只作参考用途，不能视为该文件的正式文本。